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Utazás 

Budapestről repülővel utaztunk Rómába 

november 4-én péntek este a járatunk 2 és fél 

óra késéssel indult, de a repüléssel 

szerencsére minden rendben volt. Miután 

leszálltunk Rómában a repülőről utána a 

transzferünk elvitt minket a szállásunkra 

Folignoba ami nagyából egy 2és fél órás út volt. Mire megérkeztünk a szállásunkra addigra 

hajnal lett, úgyhogy nagyon vártuk már, hogy végre lepihenhessünk, és kialudjuk magunkat. 

Már az utazás napján felvették velünk a kapcsolatot a kinti irodából a mi kapcsolattartónkat 

Edoardonak hívták, aki ellátót minket információkkal a munkával kapcsolatban, illetve küldőt 

nekünk több éttermet, illetve bárt, ahol tudunk majd enni, amik közel van a szálláshoz, illetve 

a munkahelyünkhöz. 

Az első hétvége  

Másnap miután felébredtünk páran egyből elindultunk a szállásról, 

hogy felfedezzük a várost és a közelben levő boltokat és éttermeket. A 

város ez az óvárosi része egyébként nagyon szép volt igazi ilyen olasz 

kisváros hangulata volt az egész helynek a szűk kis keskeny sikátoros 

utcáival és a rengeteg régi épülettel. Miáltal a szállásunk az óvárosban 

volt ezért szerencsére minden 10 percen belül elérhető volt és a 

szállásunktól egy utcányira volt az egyik legjobb helyi pizzázó. 

Vasárnapra megbeszéltük a 

többiekkel, hogy visszautazunk 

Rómába és megnézzük a 

nevezeteségeket és a várost. 

Szerencsére aznap nagyon jó 

időnk volt ahhoz képest, hogy 

november első hetén voltunk, 21 

fok volt Rómában és sütőt a nap. 

Nagyon sok látványosságot megnéztünk köztük a Colosseumot, a Trevi kutat, a Pantheont, 



illetve megnéztük még az Altare della Patria-át, ami nem más, mint A Haza Oltára, ami egy 

olyan épület volt, ahol a régi uralkodóknak,   

és királyoknak állítottak szobrokat, 

olyan volt valójában, mint a 

Budapesti Hősök tere csak ez egy 

hatalmasan nagy épület volt, aminek 

a belsejében egy múzeum üzemel. 

Rómában egyébéként egy egész 

napot eltöltöttünk és rengeteg is 

gyalogoltunk én több mint 16 km-t 

gyalogoltam aznap, úgyhogy a nap végére mindannyian rendesen elfáradtunk és nagyon vártuk 

már hogy visszaérjünk a szállásunkra, hogy lepihenjünk és együnk valamit. Rómában és a mi 

városunkba is az volt a meglepő, hogy nagyon kevés szemetest láttunk az utcákon viszont egy 

két helyet leszámítva nem is volt szemét, illetve kosz egyik városban sem. 

 

 

 

 



Munka  

Az első munkanapunkon eljött értünk 

Edoardo a helyi kapcsolattartónk és 

elvitt minket kocsival a céghez, ahol 

dolgoztunk a Mailbox-nál, ami egy 

nemzetközi csomagküldő cégnek volt a 

helyi kis telehelye. Ahonnan lehet 

csomagot küldi akár mint magán személy és akár vállalnak kis mennyiségű spedíciót is, ezt 

álltalában a helyi kereskedők, illetve, a környékbeli termelők használták. 

Később Edoardotól kaptuk a buszjegyeket és egy pár tanácsot, 

hogy pl.: mi hiába álunk a buszmegállóban valahogy próbáljunk 

majd jelezni a busz sofőrnek, hogy mi szeretnénk felszáni, mert 

nembiztos, hogy meg fog állni a megállóban. A mi munkahelyünk 

az ipari parkban volt, ami szerencsére busszal sem volt mesze 

álltalában 20-25 perc alatt oda értünk. Viszont nagyon érdekes 

volt, hogy ebben a városban, ami azért nem mondható kicsinek a 

helyi buszók meglepően kicsik voltak, de rájöttünk, hogy a 

helyiek nem nagyon használják a tömeg közlekedést és ezért 

járnak ilyen buszók és ritkán, ezért fontos volt, hogy időben 

elinduljunk a buszmegállóba mert fél óránként járt a busz. De volt olyan is, hogy munka után 

elindultam vissza a szállásunkra a busszal és egyszer csak azt látom, hogy a busz sofőr félreál 

azt út szélén és próbálta elmagyarázni nekem, mert be kell mennie az egyik boltba és mindjárt 

jön, úgyhogy addig engem otthagyót az üresbuszon és ő gyorsan beugrót az egyik boltba. Az 

első nap megismertük az egyik menedzsert, aki a főnökünk volt úgymond a gyakorlat alatt. A 

következő napokban megismertük a többi kollegánkat is, akikkel egyűt dolgoztunk és mindenki 

nagyon barátságos és segítő kész volt.  

A munkahelyünkön nem csak irodai munkát kellet csinálnunk, hanem különböző termékeket 

kellet nekünk becsomagolnunk, mint például az 5 literes olíva olajat, bórt vagy lényegében 

bármit, amit az emberek feladnak egymásmnak. Megmutatták nekünk a teljes folyamatot, hogy 

hogyan kell egy festményt vagy valamijen képet feladni és elküldeni a világ lényegében 

bármely pontjára. Meglepő módon nagyon sok festményt küldtek innen Amerikába és 

megtudtuk, hogy a festmények csak akkor hagyhatják el Olaszországot, hogy ha az olasz 

minisztérium engedélyezte ezt és ha megvannak a megfelelő papírok a szállításhoz. 



. Az olíva olajnak és a boroknak a 

nagy része egyébként megrendelésre 

ment. A kinti munkánk során rengeteg 

különböző terméket és műalkotást 

kellet becsomagolnunk. Például volt 

olyan csomag is, ami Magyarországra 

érkezet Budapestre a Ferrari szervízbe 

egy Ferrari pezsgő, de volt egy 50 kg-

os váza is, amit faládába kellet 

becsomagolni, ami Amerikába ment vagy egy kutya szobrot.  

A Később megtudtuk, hogy Olaszországban az ősz végén tartják az 

olajbogyó szüretet ezért kellet rengeteg olíva olajat csomagolnunk. 

Az olíva olaj nagy része Olaszországon 

belül lett szállítva illetve Amerikába. Míg 

a borok sokkal jelentösebben csak 

Olaszországon belül. De volt olyan 

alkalom is amikor a fönökünk szolt 

nekünk, hogy az ipari parkon belül 

küldenek egy csomagot az egyik 

telephelyről a másikra és mondta, hogy  

ilyenkor egyszerübb ha mi magunk 

szállitjuk le a csomagot és nem az egyik csomagküldő cég viszi ki. 

Egy pár kép a csomagokról és az árukról amiket a gyaroklat alatt 

elkészitettem illetve csomagoltam. 

  



Olaszország rengeteg nagyon szép kirándultunk az egyik ilyen a 

Ternitől nem meszze található a Parco delle cascate bnevezetü 

park ahol van egy több mint 170méter magas vizesés. A park 20 

perces busz utra van Ternitől. A parkban több mint 5 kölünbüző 

tura utvonal található. A túra utvonalak közül 3at is végig 

sétáltunk amelyek vizesés és az abbol áradó folyó mellet 

haladtak. A vizesés egyébként nagyon szép volt és a vizesés 

tetejétől nem messze volt egy kilátó is ahonnan nagyon szép 

kilátás volt az alatunk lévő völgyre és a körülütünk lévő 

hegyekre. 

 

 

Egyébként ami érdekes volt a helyel 

kapcsolatban az az,hogy amikor 

beléptünk a parka akkor a jegykezelő 

mondta nekünk, hogy délután 2 és fél 

4 közöt elzárják a vizesést amin azért 

eléggé csodálkoztunk, hogy azt hogyan vagy miért csinálhatják. 

A harmadik hétvégén Anconába kirádultunk ami egy tengerpari 

kikötő város az Adria tengeren partján Közép-Olaszországban. 

Sajnos az Anconai kirádulásunkra ellégé lehult az idöjárás és 

délelöt még az eső is eset ugyhogy sajnos a tengerben már 

nemtudtunk fürdeni az idöjárás miat. Egyébként Ancona is egy 

érdekes város, mert a régi épületek közé rengeteg új épitésü épület 

van, de mégis egy szép városképet ad az egészről. 

  



Olaszországban egyébként nagyon sok finom ételt ettünk: 

  



A vissza úton szerencsére semmien fenakadásunk nem volt a transzferünk idöben érkezet, aki 

elvit minket Rómába a repülőtérre. Maga a repülöut szerencsére nyugodtabb volt vissza felé és 

csak enyhe turbulencia volt Olaszország felett az idöjárás miat. 


